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Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Sociaal Domein d.d. 10 mei 2016. 

 

Aanwezig: 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt  voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans    lid 

de heer A.M. Brouwers     lid 

de heer T.M. van Delden    lid 

de heer H. Maas    lid 

de heer W.P.H. van Osch    plv. lid 

mevr. G. Vereijken    lid 

de heer J.C.M. Verschuren   lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen  griffier 

de heer J.H.C.M. Briels     wethouder  

mevrouw G.T. Buter    wethouder 

 

Afwezig: 

de heer M.L.C. Spoorendonk    lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Zij meldt dat de heer 

Spoorendonk zich heeft afgemeld en wordt vervangen door de heer Van Osch.  

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt vastgesteld conform het concept. 

 

3. Vaststelling van de besluitenlijst van de vergadering van 29 maart 2016. 

De besluitenlijst wordt vastgesteld.  

Naar aanleiding van de besluitenlijst informeert de heer T. Brouwers, mede naar aanleiding van 

het vandaag verschenen persbericht, naar de stand van zaken ten aanzien van de opvang van 

vluchtelingen. Hij wijst erop dat de gemeente hier in eerste instantie voor verantwoordelijk is en 

niet de woningcorporatie. 

Wethouder Buter heeft niets toe te voegen aan de inhoud van het persbericht. Zij bevestigt dat 

de gemeente verantwoordelijk is in deze maar wijst erop dat de woningcorporatie wel een 

belangrijke partner is en dus een belangrijke rol vervult. Er is dan ook sprake van intensief 

contact met elkaar.   

 

4. Ingekomen stukken en mededelingen. 

Wethouder Briels meldt dat de subsidieaanvraag van Omroep Kontakt nog in behandeling is. Het 

college heeft extra informatie opgevraagd. Als het goed is komt de aanvullende informatie deze 

week binnen waarna het college een besluit zal nemen.  

Ten aanzien van de motie van de raad over de Leonarduskerk merkt hij op dat het geld dat de 

raad beschikbaar heeft gesteld is besteed aan de renovatie van de kerk maar dat de 

maatschappelijke functie invulling nog is gerealiseerd. Volgens het kerkbestuur zijn er 

ontwikkelingen maar konden hierover nog geen mededelingen worden gedaan.   
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Tot slot deelt hij mee dat in de vorige commissievergadering is gesproken over 

burgerparticipatie en het beleid daarvoor. Hij meldt dat het eerste contract is gesloten naar 

aanleiding van een initiatief in Aarle-Rixtel, genaamd ‘kleur voor de deur’. 

De heer R. Verschuren wijst erop dat de mededeling over het hergebruik van de Leonarduskerk 

betrekking heeft op een motie van de raad en om die reden ook aan de hele raad 

teruggekoppeld zou moeten worden. Hij doet de suggestie om dit via een raadsinformatiebrief 

te doen.   

Wethouder Briels neemt de suggestie over. 

Wethouder Buter meldt dat er onlangs met aantal belangrijke partners een conferentie 

participatienetwerk is georganiseerd waar veel verbindingen zijn ontstaan. Dit is een goed 

begin. 

 

5. Jaarverslag 2015 Helmond - De Peel, gemeente Laarbeek. 

De commissieleden spreken van een prettig leesbaar verslag. Gevraagd wordt om een 

toelichting op het opvallende percentage laaggeletterden, de aantallen vluchtelingen en 

jongeren in de bijstand en de tegenvallende cijfers als het gaat om het leveren van een 

tegenprestatie naar vermogen.  

Wethouder Buter merkt op dat het college de cijfers met betrekking tot de laaggeletterdheid 

zeer serieus neemt en diverse initiatieven neemt om dit te bestrijden. Het is niettemin zorgelijk 

dat de doelgroep groot blijft. De toegenomen instroom van vluchtelingen in de bijstand is 

volgens haar niet uniek voor Laarbeek. De uitstroom naar arbeid is voor Laarbeek daarentegen 

aanzienlijk, wat hoopgevend is. Voor wat betreft de cijfers met betrekking tot het leveren van 

een tegenprestatie naar vermogen merkt zij op dat de raad maatwerk wil en dat kost nu 

eenmaal wat meer tijd. Zij pleit ervoor om een jaar te wachten met de evaluatie, zodat de 

participatiecoach tijd heeft om resultaat te boeken. Voor wat betreft het relatief grote aantal 

jongeren in de bijstand heeft het college een analyse opgevraagd bij het werkbedrijf om hier 

meer inzicht in te krijgen. De gemeentesecretaris heeft van het college nadrukkelijk de opdracht 

gekregen om waar mogelijk invulling te geven aan het terugdringen van de jeugdwerkeloosheid. 

De suggestie om resultaatafspraken te maken neemt zij mee in het overleg met het werkbedrijf. 

 

6. Rapportage Zorg en Ondersteuning 2015. 

Vanuit de commissie wordt waardering uitgesproken over de goede rapportage. Een aantal 

verhelderende vragen worden gesteld. Onder andere over de slechte beeldvorming over de zorg 

in Laarbeek naar aanleiding van een artikel in het Eindhovens Dagblad. Naar aanleiding van de 

positieve financiële cijfers wordt gevraagd of het niet verstandig is om te reserveren voor de 

toekomst. Zorgen worden geuit over de armoede bij kinderen. Gevraagd wordt om de 

leesbaarheid van het rapport te verbeteren, met name als het gaat om het gebruik van 

afkortingen. Gepleit wordt voor een goede uitleg aan de inwoners over hoe het overschot is 

ontstaan en wat we er mee gaan doen. Ook de toegankelijkheid van de klachtenprocedure kan 

verbeterd worden. 

Naar aanleiding van de gestelde vragen merkt wethouder Briels op dat we best wat trotser 

zouden mogen zijn op onze zorg. De beeldvorming in het Eindhovens Dagblad geeft een 

volstrekt vertekend beeld  omdat deze is gebaseerd op welgeteld 11 reacties. 

Hij geeft een korte toelichting op de financiële cijfers, waarbij hij aangeeft dat de overschotten 

groter zijn dan in de rapportage staat vermeld. Veel toegekende zorg is niet namelijk niet 
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uitgenut door de inwoners, om wat voor reden dan ook. Getracht wordt om de inwoners uitleg 

te geven over de cijfers maar dat zal niet makkelijk zijn. Fondsvorming heeft volgens hem niet 

zo veel zin. Als het budget op is en zorg is nodig dan moet het gewoon geregeld worden en 

moet het geld er toch komen. Er gaat geen extra geld naar de bedrijfsvoering als dat niet hoeft. 

Het  geld is namelijk bedoeld voor de zorg. Er wordt hard gewerkt om de zorg weer dichter bij 

de inwoners te brengen. Hij maakt in zijn algemeenheid een compliment aan de medewerkers 

omdat er hard is gewerkt in de afgelopen tijd. 

Wethouder Buter maakt zich zorgen over de armoede bij kinderen. Dit heeft dan ook 

nadrukkelijk de aandacht. Het verstevigen van het sociale netwerk van mensen heeft volgens 

haar een duurzaam effect op een verbetering van de situatie. Daarom is zij blij met de 

dorpsondersteuners omdat die een goed beeld hebben van de ontwikkelingen. De toename van 

de bijzondere bijstand vindt zijn oorzaak in de toename van het aantal statushouders. 

 

7. Stand van zaken intergemeentelijke / regionale samenwerking. 

Wethouder Briels merkt op dat het college zich gaat buigen over de businesscase. Er is veel 

werk aan de winkel. De secretarissen trekken er samen hard aan. Hij heeft er vertrouwen in, 

ook in financieel opzicht. Te zijner tijd zal de businesscase aan commissie en raad worden 

voorgelegd. 

 

8. Rondvraag. 

De heer R. Verschuren herinnert aan de vragen die hij in de raad heeft gesteld over het 

Commanderijcollege. Hij informeert naar de voortgang en pleit ervoor om vaart te maken. Hij 

wil weten wanneer de prognose van de gemeente tegemoet kan worden gezien. Voorkomen 

moet worden dat we verzanden in allerlei procedures. Het gaat erom dat er tijdig voldoende 

ruimte beschikbaar is voor de kinderen. Hij maakt zich daar zorgen over. 

Verder informeert hij naar de stand van zaken met betrekking tot een brede visie op onderwijs 

in Laarbeek. 

Wethouder Buter meldt dat contact is geweest met het Commanderijcollege en dat er een 

afspraak is gemaakt voor volgende week. Feit blijft dat het formele verzoek te laat is ingediend.  

Met de eventuele uitbreiding van lokalen zijn hele grote bedragen gemoeid. Zij verwacht 

binnenkort het rapport over de leerlingenprognoses en gaat dan in gesprek met de 

schoolleiding. 

Wethouder Briels merkt op dat regelmatig overleg plaatsvindt met het OOGO (op 

overeenstemming gericht overleg) over de visie op onderwijs. Geprobeerd wordt te werken met 

hele praktische afspraken. De uitgangspunten daarbij zullen op papier gezet worden. Het 

onderwijs is een belangrijke primaire partner voor de gemeente. Ook met de basisscholen vindt 

regulier overleg plaatst wat leidt tot steeds betere concrete afspraken. Er is geen sprake van 

een losstaande visie. De praktische afspraken die worden gemaakt zullen worden vastgelegd in 

een notitie. Hij zal deze notitie aan de commissie voorleggen. 

 

9. Sluiting 

De voorzitter sluit vervolgens de vergadering. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 21 juni 2016. 

De griffier,     De voorzitter, 
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M.L.M. van Heijnsbergen     M.C. Slaets-Sonneveldt 


